



# OUTSTANDING IT STUDENT AWARDS 2006

## APPLICATION FORM

Please send in this application form on or before 31 May 2006 (in accordance to the mail chop) to “**Outstanding IT Student Awards 2006, HKJSECS, PO Box 73945, Kowloon Central Post Office, Hong Kong**”. Each form should be used for one student only.

### A. Personal Particulars

Name of Student: \_\_\_\_\_ (English) \_\_\_\_\_ (Chinese)

Gender: M / F      Date of birth (DD/MM/YY) : \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_ / \_\_\_\_\_

Form : \_\_\_\_\_ Home: \_\_\_\_\_ Mobile: \_\_\_\_\_

Corresponding

Address: \_\_\_\_\_

E-mail address: \_\_\_\_\_

### B. Education Background

Names of secondary schools attended, with dates, levels attained and subjects related to Information Technology (in chronological order):

---

---

---

---

### C. Attachments with this application form

1. Self-introduction profile on your own achievements in IT and computer-related areas
2. Supporting documents (achievements in IT-related competitions/contests)
3. Letters of recommendation from teachers, principal or professional bodies in this field (optional)

**N.B.: All attachments must be submitted on or before the deadline.**

#### **D. Declaration**

I hereby declare that all information submitted in this application form is true to the best of my knowledge. Should there be any false entries, the application would be invalid. Moreover, I grant permission for the organizing body to publicize the information submitted. I agree to abide by the selection rules and I am willing to be a proposed candidate of the Outstanding IT Student Awards 2006.

#### **Signature of Candidate**

---

Date:

#### **個人資料用途的聲明 (只提供中文版本)**

1. 參賽者在本表格所填寫的資料只會用作處理一切有關二零零六年傑出資訊科技學生選舉(Outstanding IT Student Awards 2006) 的事宜。
2. 本會在未得參賽者之同意下絕不會公開其個人資料。
3. 根據《個人資料(私隱)條例》第十八條、第二十二條及附表一原則六的規定，你有權要求查閱和更正本會所持有關於你的個人資料，你亦可要求索取這些資料的副本。
4. 如欲查閱或更正本會所持有關於你的個人資料，請致函香港九龍中央郵政信箱 73945 號，香港聯校電子及電腦學會主席收。